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Премијер Косова Рамуш Харадинај изјавио је да високо цени Сједињење Америчке
Државе, али и додао да такса која је уведена за производе из Србије и БиХ неће бити
укинута до 2022. уколико, како је рекао, не буде гаранције за споразум о међусобном
признању у одређеном року.

  

  

После седнице Владе Косова, Харадинај је новинарима потврдио да је преко амбасадора
САД у Приштини добио захтев америчке администрације за суспензију такси на увоз
производа из Србије и БиХ.

  

По наводима медија, то је услов за његов одлазак на Молитвени доручак у Вашингтону 7.
фебруара.

  

Харадинај је навео и да САД нису оријентисане ка промени граница или територија
између Косова и Србије.
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"Косово поштује САД, имамо директну комуникацију са администрацијом председника
Доналда Трампа. Рекли су нам да не будемо параноични и да због помињања те теме
блокирамо позитивне опције", казао је косовски премијер.

  

Говорећи о разлозима због којих му није одобрена америчка виза, Харадинај је рекао да
и поред тога што је добио позив да присуствује Молитвеном доручку, неће ићи на тај
догађај који организује председник САД због климе која је створена око такси.

  

Он је оценио и да је "немогуће" да би САД могле да предузму мере против даље подршке
Оружаним снагама Косова.

  

Харадинај је додао да је оправдан захтев Социјалдемократске партије Косова за смену
министра пољопривреде, шумарства и руралног развоја Ненада Рикала.

  

"ДСК је добродошла у Владу Косова"

  

Премијер Косова изјавио је и да ће о могућностима укључивања Демократског савеза
Косова у владу разговарати са коалиционим партнерима, али да лидер те партије Иса
Мустафа треба да појасни шта је мислио под реконфигурацијом институција Косова.

  

После седнице Владе Косова Харадинај је рекао да је ДСК добродошла у институције и
да преузме одговорности за земљу.

  

"Што се тиче владе, ја немам права да износим своје мишљење, јер сам у коалицији и
консултоваћемо се са коалиционим партнерима шта мисле о тој опцији", казао је
Харадинај и позвао лидера ДСК Ису Мустафу да се изјасни шта подразумева под
реконфигурацијом.
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Према његовим речима, најзначајније је да ДСК пронадје пут да се укључи у дијалог са
Србијом.

  

"Није мој захтев да ДСК и Самоопредељење дођу у дијалог да би губили. Захтев је да се
помогне институцијама Косова за године које долазе", казао је Харадинај.

  

(Бета) 
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